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内容概要

选材新颖时效性强　　多以最近半年国内外发生的重大事件为选材依据，内容新颖，时效性强。
　　名师主笔权威预测　　由多所国家级示范中学和省级示范中学的特高级教师联合编写，充分体现
考试动态，紧密追踪命题趋势。
　　课标话题题材广泛　　选材紧扣课标话题，题材涵盖新闻时事、科普知识、人物故事、文化风俗
、体育休闲等。
　　设题合理题型多样　　试题设置紧密契合中高考要求，“阅读选择+完形填空+任务型阅读”多方
面、多角度提高阅读技能。
　　活页设计操作灵活　　内容按周次设计，活页编排，既有利于教师课堂检测，又适合学生课后自
测，操作灵活方便，节时高效。
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书籍目录

Week One　新闻与时事时文阅读Week Two　媒体与广告时文阅读Week Three　科普与小品时文阅读
　Week Four　人文与地理时文阅读Week Five　人物与故事时文阅读Week Six　文化与风俗时文阅
读Week Seven　体育与休闲时文阅读Week Eight　生活与哲理时文阅读参考答案
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章节摘录

　　Contrary to widely held opinion,most Americans like or even lovetheir work. In 2002 an amazing 89percent
of workers said they were verysatisfied or somewhat satisfied withtheir jobs. This isnt true just for those with
high-paying,highly skilled jobs but for all workers across the board.And the percentage is almost exactly the same
amongthose with and without college degrees and among thoseworking for private companies, nonprofit
organizations,and the government.　　Among those people who say they are very happyin their lives, 95 percent
are also satisfied with their jobs.Furthermore, job satisfaction would seem to be causingoverall happiness.　
　Matrimonyhas taken a lot of hits since the 1960s.In 2004, 42 percent of married Americans said they were
veryhappy. Just 23 percent of never-married people said this. Thehappiness numbers were even lower for other
groups: Only20 percent of those who were widowed , 17 percentof those who were divorced. And generally
speaking, marriedwomen say theyre happy more often than married men.　　Marriage isnt just associated with
happinessitbrings happiness, at least for a lot of us. One 2003 studythat followed 24,000 people for more than a
decade proveda sisnificant increase in happiness after people married.For some, the happiness increase wore off in
a few years.But for others, it lasted as long as a lifetime.
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媒体关注与评论

　　本套图书以“练”为主，讲练结合，并且按周次设计，非常符合课堂学习的需要；另外，题型多
样，体现了中高考的命题趋势。
　　——李俊和（北京四中英语组组长，特级教师）　　洞悉中高考趋势，优选创新材料；练习层次
高，针对性强；科学解析试题，点拨解题关键。
　　——张石山（全国优秀教师、特级教师）　　本套图书选材新颖，体现英语阅读内容生活化和原
汁原味的特点，紧扣社会热点话题，题材和体裁设置全面，文章长度和试题难度与中高考试题同步。
　　——段永华（湖北高级教师）
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